
Grønne Råd – beretning for 2018.

DOF Fyn har repræsentanter i alle de 10 fynske kommuners Grønne Råd.  Repræsentanterne ud-
fører et stort og dygtigt arbejde på foreningens vegne i rådene til gavn for naturen og ikke mindst 
fuglene. Kommunerepræsentanterne har stort lokalkendskab til naturen og fuglene i deres respekti-
ve kommuner, samtidig med at de gennem  årene har skabt gode kontakter til de lokale politikere og
administratorer  mm. Bestyrelsen værdsætter  og påskønner kommunerepræsentanternes indsats for 
fuglene på Fyn.

Ivan Sejer Beck stoppede som koordinator for gruppen i forbindelse med, at han ikke genopstillede 
til bestyrelsen i februar måned. Ivan har ydet en stor og god indsats for gruppen af kommunerepræ-
sentanter i de ca. 10 år, hvori de Grønne Råd har fungeret. Bestyrelsen udtrykker stor tak for dette 
arbejde.

Bestyrelsen har valgt Steen Lauritsen til at overtage arbejdet som koordinator for gruppen af kom-
munerepræsentanter.

Gruppen har i årets løb været meget aktiv – ud over det store arbejde, som den enkelte kommunere-
præsentant har udført i det Grønne Råd. Der har været arbejdet med tema-møder, gruppefællesskab, 
projektarbejde samt øget samarbejde med og kommunikation til Naturpolitisk Udvalg og besty-
relsen.

Der har været afholdt 2 temamøder om henholdsvis Vådområde-indsatsen og om kommunal Natur-
politik.

For at styrke sammenhold og fællesskab i gruppen af kommunerepræsentanter har vi startet et pro-
jekt omkring naturgenoprettede områder på Fyn, hvor resultatet blandt andet skulle ende op i be-
skrivelser af nogle af de bedste naturgenoprettede områder på Fyn set ud fra et fugle-perspektiv.

Da Naturpolitisk Udvalg og kommunerepræsentanterne ofte beskæftiger sig med sammenfaldende 
emner, har der i årets løb været lagt vægt på, at få skabt bedre udveksling af information og bedre 
samarbejdsmuligheder mellem de to grupper.
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